
Referat til bestyrelsesmøde den 18.03-24 
Fra 17-19 

 

Deltagende: Martin, Malene, Berit, Gitte, Rune, Havanna, Line og Kathrine.  

 

 Madordning, vi tager lige en runde mere. Der er kommet nyt oppe fra. 
Noter:  
- Alle siger OK til at gå videre med madordningsbeslutningen og stemt enig ved 

håndsoprækning.  
- Skal snakke senere på året omkring hvordan det skal fungere i praksis.  

 

 Børneforum, alle i bestyrelsen er inviteret. Hvem tænker vi skal deltage.  
Noter:  
- D. 15/5 kl.17-20 (Sted kommer) 
- Vi skal beslutte om det er et forum personalet skal deltage i, i forhold til brug af timer. 

Der er enighed i bestyrelsen om at personalet ikke skal deltage.  
- Vi beslutter hvem der skal deltage når program kommer.   

 

 Nyt fra Kastaniehaven, herunder Ny Kastaniehave 
Noter:  

- Der er ikke så meget nyt.  
- Rokering til Maj, som vi plejer. Der bliver snakket om hvordan vi kan gøre det 

anderledes. Det er en proces der bliver arbejdet med internt hos personalet.  
- Nye gruppe kommer til at hedde Anemonerne.  
 

 Økonomi 
Noter:  
- Vi har fået flere børn, så økonomien ser fin ud i øjeblikket.  
- Der går et par vuggestuebørn ud, men der kommer også flere børn til.  
- Vi har brugt en del vikarer, men skal kigge på planlægning når der også er syge børn.  
- Vi snakker om at det ville være fedt hvis man kunne få forældrene til at bruge 

”Komme/Gå” funktionen og tjek ud/tjek ind.  
 



 Eventuelt 
Noter:  
- Blå sutter: Vi forsætter uden og håber på forældrene lytter/læser lidt bedre på skiltene.  
- Der sendes en besked ud på Aula med dette og med andre punkter fra i dag.  

 

 

Foto - April:  
JH foto 

Tirsdag i april: 9/4 eller 16/4 

Navn på barn, stue og beløb til box 

Gruppefoto 

100kr pr barn (Mobilepay box eller fakturering via mail) 

Tilmeldingsblanket (Dansk/engelsk) 

Kathrine undersøger en anden mulighed og vender retur.  

  


